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نماینده ایلام در مجلس شورای اسلامی:
افزایش قیمت آب و برق متوقف شد

ســپهرغرب، گروه خبر: نماینــده مردم ایلام در 
مجلس شورای اسلامی گفت: طرح افزایش قیمت آب 
و برق که قرار بود از ابتدای اردیبهشت ماه اجرا شود 
بنا به درخواست کمیسیون انرژی مجلس متوقف شد.
هیئت وزیران 27 اســفندماه پارسال به پیشنهاد وزارت 
نیرو و ســازمان برنامه و بودجه کشور، تعرفه های آب و برق 
مشــترکان پرمصرف را اصلاح کرد. بر این اســاس هیئت 
وزیران در جلسه 19 اسفند 1397 مصوب کرد تا بهای آب 
شرب و برق از ابتدای اردیبهشت سال 98 سالیانه به میزان 

هفت درصد افزایش یابد.
هیئــت وزیران در این مصوبه بــا هدف مدیریت مصرف 
و بازدارندگــی مصارف غیرضروری، مقــرر کرد تا از ابتدای 
خردادماه، ســالیانه 16 درصد به خالص صورت حساب آب 
و برق مصارف خانگی )بدون احتســاب آبونمان، مالیات بر 
ارزش افزوده و عوارض( مشــترکان بــالای الگوی مصرف، 
افزوده  شود که فاضلاب بها، مشــمول افزایش موضوع این 

بند نمی شود.
بر اســاس این مصوبه، خانوارهایی کــه مصرف آب یا برق 
ماهانه آن ها پایین  تر از الگوی مصرف بوده و در بازه زمانی اول 
خرداد تا پایان شــهریور در مقایســه با دوره مشابه سال قبل، 
مصرف خود را کاهش دهند، مشمول تخفیف به میزان مصرف 

کاهش  یافته با نرخ نخستین پله مصرف خواهند شد.
مصوبه هیئت وزیران تأکید کرده که شرکت مادرتخصصی 
مدیریت تولید، انتقال و توزیع نیروی برق ایران )توانیر( موظف 
است در یک برنامه زمانی با اولویت مشترکان پرمصرف، لوازم 
اندازه گیری همه مشــترکانی که به طور متوسط مصرف برق 
ماهانه آن ها بالاتر از الگوی مصرف اســت با لوازم اندازه  گیری 
دارای قابلیــت تفکیــک مصرف برای ســاعت های کم  باری، 

میان  باری و اوج  بار تعویض کند.
در ایــن راســتا، منابــع درآمــدی حاصــل از افزایش 
صورت حساب مشــترکان پرمصرف آب و برق حسب مورد 
فقط برای تعویــض لوازم اندازه  گیــری و مدیریت مصرف، 
کاهش هدررفت و اصلاح و بهینه  ســازی شبکه  های توزیع 

و خرید آب و برق از بخش خصوصی صرف خواهد شد.
در همین رابطه، نماینده ایلام در مجلس شورای اسلامی 
با اشــاره به حضــور نمایندگان وزارت نیرو در کمیســیون 
انرژی مجلس شــورای اسلامی در روز یکشــنبه پیرامون 
پیشــنهاد افزایش قیمت آب و برق، گفت: مقرر بود چنانچه 
افزایش قیمتی باشد با هماهنگی این کمیسیون انجام شود.
ســلام امینی اظهار کــرد: پیش تر پیشــنهاد خامی در 
خصوص لزوم افزایش قیمت آب و برق به این کمیســیون 
ارائه شــده بود که در دست بررسی قرار داشت و بنا بود که 

نهایی شود، اما هنوز نهایی نشده است.
نماینده مردم ایلام در مجلس شورای اسلامی خاطرنشان 
کرد: مقــرر نبود این افزایش قیمت تا نهایی شــدن کامل 

طرح، اعلام عمومی شود.
بــه گفته امینی، وزارت نیرو این افزایش قیمت را زودتر 

اعلام و آن را در قبض های آب عملیاتی کرده است.
وی اضافــه کرد: رئیس کمیســیون انرژی مجلس گفته  
کــه این افزایش، اصلاح و وزارت نیرو نیز قول به برگشــت 
داده است و بر این اساس تا نهایی شدن پیشنهاد ارائه شده، 

افزایش قیمت متوقف شد.

مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای ایلام:
نصب پل موقت گاومیشان دره شهر 

باسرعت در حال انجام است
ســپهرغرب، گروه ورزشــی: مدیرکل راهداری 
و حمل ونقــل جاده ای ایلام گفــت: نصب پل موقت 
گاومیشان دره شهر که بر اثر سیل تخریب شده بود 

باسرعت در حال انجام است.
نورالله دلخواه اظهار کرد: 19 فروردین، هفت روز پس از 
تخریب پل گاومیشان بر اثر سیل، عملیات اجرایی نصب پل 

موقت نیز آغاز شده است.
وی با بیان اینکه هم  اکنــون 28 روز از عملیات اجرایی 
نصــب پل موقت می گذرد و پروژه باســرعت در حال انجام 
است، تصریح کرد: تمام تلاش ما این است که در اسرع وقت 

کار نصب را تمام و پل را به بهره برداری برسانیم.
مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای ایلام عنوان کرد: 
بعــد از اینکه عبور موقت را برای تردد خودروهای ســبک 
برقرار کردیم هدف ما این است که با نصب پایه های موقت، 

پل را به بار مجاز خود یعنی همان 45 تن برسانیم.
گفتنی است؛ هر چند راهداران شبانه روز برای بازگشایی 
مســیر در تلاش هســتند، اما همچنان مردم شهرستان در 

بن بست ارتباطی قرار دارند.
با بهره برداری از پل موقت فقط امکان تردد خودروهای 
ســبک وجود دارد، اما ضرورت دارد با استحکام بخشی پل 

موقت، امکان تردد خودروهای سنگین نیز فراهم شود.

خبــر

مدیرکل حفاظت محیط زیست ایلام:
حفاظت از »کولگ« نیاز به همکاری 
نیروهای مرزی ایران و عراق دارد

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل حفاظت محیط 
زیســت ایلام گفت: حفاظت و حراســت از منطقه 
حفاظت شده »کولگ« نیاز به همکاری نیروهای مرزی 

ایران و عراق دارد.
اســدالله هاشمی در جلســه مشــترک مدیریت بحران 
اســتان های واســط عــراق و ایــلام، اظهار کــرد: منطقه 
حفاظت شــده کولگ؛ زیســتگاهی عالی بــرای گونه های 
منحصربه فرد کَل، بز، میش و سایر پستانداران حائز اهمیت 

است.
وی افزود: مدتی اســت تعدادی شــکارچی از مرز کشور 
همسایه با ورود به بخش عراقی این زیستگاه مشترک اقدام 
به شــکار غیر مجــاز می کنند که این امــر موجب تخریب 
زیســتگاه و تهدیدی جدی برای حفاظت از تنوع زیســتی 

منطقه است.
هاشمی تصریح کرد: مطالبه اساسی محیط زیست استان 
از مقامات عراقی جلوگیری از ورود شکارچیان غیر مجاز به 

منطقه مرزی کولگ است.
گفتنــی اســت؛ راه های مهــار کانون های گــرد و غبار 
در اســتان واسط عراق که اســتان ایلام را تحت تأثیر قرار 
می دهــد، تبــادل اطلاعات ایســتگاه های ســنجش ذرات 
گردوغبــار و ارتباطــات تنگاتنگ بیــن اداره کل حفاظت 
محیط زیست ایلام و واســط ازجمله موضوعاتی بود که در 

این جلسه مطرح شد.
در ادمه این جلســه، طرف عراقی نیز قول مساعد داد 
کــه تمهیدات لازم را به ســرعت جهت حفاظت از حیات 
وحــش منطقه و دیگــر موضوعات محیط زیســتی به کار 

بست. خواهد 

معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد 
کشاورزی کردستان:

آفات کشاورزی در استان 
توسط 170 ایستگاه پیش آگاهی 

رصد می شود
ســپهرغرب، گروه خبر: معــاون بهبود تولیدات 
گفت:  کردستان،  کشــاورزی  جهاد  سازمان  گیاهی 
برای رصد آفات در استان  170 ایستگاه پیش آگاهی 

فعالیت خواهند کرد.
بــه گزارش ســپهرغرب بــه نقل از روابــط عمومی 
جهــاد کشــاورزی کردســتان، محمدفرید ســپری در 
کارگروه تخصصی خشک ســالی، سرمازدگی  نخســتین 
و مخاطرات بخش کشــاورزی اســتان کردستان که با 
محوریت بررســی امهال تســهیلات دریافتی کشاورزان 
پایش دقیق  اظهار کــرد:  برگزار شــد،  خســارت دیده 
به منظور بررســی شــرایط و عوامل  باغ هــا  مــزارع و 
خســارت زا جهت تعیین راهکارهای پیشگیری و کنترل 
از اقدامــات و اولویت های مهم ســازمان در راســتای 

است. سالم  محصول  تولید 
وی افــزود: احتمال طغیان آفات در ســال جاری وجود 
داشــته و سازمان جهاد کشــاورزی کردستان آمادگی لازم 
بــرای مبارزه با هرگونه آفات و امراض نباتی دارد و تا امروز 
در ســطح یک  هزار و 100 هکتار از مزارع استان، مبارزه با 

انواع آفات انجام شده است.
معاون بهبود تولیدات گیاهی ســازمان جهاد کشاورزی 
کردستان ادامه داد: 170 ایســتگاه پیش آگاهی برای رصد 
آفات در اســتان از سال گذشته راه اندازی شده و امسال نیز 

فعالیت خواهند کرد.
ســپری یادآوری کرد: 295 نفر جهت نظارت و رصد در 
ایــن حوزه فعالیت دارند که 256 نفر از این تعداد همکاران 
سازمانی و 36 نفر نیز از بخش خصوصی به کارگیری شده اند.

وی بیان کرد: سال گذشــته یک  میلیون و 27 هزار تن 
گندم مازاد بر نیاز کشــاورزان در اســتان خریداری شد که 
نزدیک بــه یک  هزار و 400 میلیارد تومــان ارزآوری برای 

استان داشته است.
معاون بهبود تولیدات گیاهی ســازمان جهاد کشاورزی 
کردستان گفت: این مهم حاصل همت کشاورزان و فعالیت 
و نظارت دســتگاه ها و ســازمان های متولــی در این بخش 

بوده است.
سپری خاطرنشــان کرد: به دلیل بارندگی های مناسب، 
وضعیت تولید گندم در کردســتان نســبت  به سال گذشته 
مطلوب تر خواهد بود و بر همین اساس، تولید یک  میلیون و 

152 هزار تن گندم پیش بینی شده است.
وی افزود: به دلیل رطوبت بالا، احتمال بیماری زنگ زرد 
در مزارع گندم استان وجود دارد هر چند برای مقابله با آن 

برنامه ریزی لازم انجام شده است.
معاون بهبود تولیدات گیاهی ســازمان جهاد کشاورزی 
کردستان ادامه داد: با اعتباراتی که اختصاص یافت مقداری 
سم فســفر زرد خریداری شده و در حال حاضر مشکلی در 
این حوزه نداریم، اما برای مقابله با مشــکلات احتمالی باید 

ذخیره سازی هایی داشته باشیم.
ســپری با بیــان اینکه 6 هزار و 800 هکتــار فضا برای 
مبارزه با آفات نسبت به پیش بینی صورت گرفته باقی مانده، 
اذعان کرد: برای تحقق این مهم نیازمند مشارکت کشاورزان 
هستیم که اعتبار مورد نیاز حق کارگری در این بخش 120 

میلیون تومان است.

خبــر

خبر

معاون امور صنایع سازمان صنعت، معدن و تجارت کردستان:

35 واحد تولیدی در استان به چرخه تولید بازگشتند
ســپهرغرب، گروه خبــر: معاون امور 
صنایع ســازمان صنعت، معدن و تجارت 
کردســتان گفت: با توجه به پیگیری های 
انجام شــده و اقدامات کارگروه تسهیل و 
رفع موانع تولید، ســال گذشته 35 واحد 
تولیدی راکد در اســتان به چرخه تولید 

بازگشتند.
پیمان الماســی با اشــاره به اینکه بیش از 
94 درصــد واحدهای صنعتی اســتان زیر 50 
نفر اشــتغال دارند، اظهار کرد: ازآنجاکه بیشتر 
واحدهای تولیدی اســتان کوچک و متوســط 
هســتند در حوزه اقتصادی نیز آسیب پذیرتری 

بیشتری دارند.
وی اضافه کرد: از ابتدای آغاز به کار کارگروه 
تسهیل و رفع موانع تولید تا پایان سال گذشته، 
181 جلســه در اســتان با حدود یــک هزار و 
200 مصوبــه بیش از 12 هزار نفر ســاعت کار 

کارشناسی تشکیل شد.
معاون امور صنایع سازمان صنعت، معدن و 
تجارت کردستان افزود: کلینیک کسب وکار در 
شهرک صنعتی شماره یک سنندج سال گذشته 
افتتاح شــد و از این طریــق واحدهای تولیدی 

مشکل دار عارضه یابی می شوند.
الماسی یادآوری کرد: از طریق این کلینیک 

برای هر کدام از واحدهای تولیدی که با مشکل 
مواجه شدند نسخه بهبود نیز تهیه می شود.

وی با اشــاره بــه اینکه قــرارداد همکاری با 
دانشــگاه کردستان منعقد شــده تا از نخبگان و 
اساتید دانشگاه برای مشارکت در بهبود وضعیت 
واحدهای تولیدی اســتفاده شــود، گفــت: ارائه 
مشاوره صنعتی و سرمایه گذاری در حوزه صنعت 

نیز از دیگر اقدامات در دستور کار کلینیک  است.
معاون امور صنایع ســازمان صنعت، معدن 
و تجارت کردســتان عنوان کرد: این ســازمان 
سال گذشته با اداره کل اســتاندارد کردستان 
ارتقای ســطح  به منظور  تفاهم نامه همــکاری 

کیفــی محصولات تولیدی و آموزش شــاغلان 
حوزه صنعت امضا کرد.

گفتنی اســت؛ 798 واحد صنعتی در استان 
وجــود دارد که از این تعــداد 639 واحد فعال 
و نیمه فعال و 159 واحد نیز غیر فعال اســت. 
اشــتغال اســمی واحدهای صنعتی استان 15 
هزار و 753 نفر و اشتغال واقعی آن ها نیز حدود 

12 هزار نفر است.
حدود 50 درصد از واحدهای صنعتی استان 
زیر 10 نفر، 44 درصد بین 10 تا 50 نفر، 3.5 
درصد 50 تــا 100 نفر و 2.5 درصد از واحدها 

بالای 100 نفر اشتغال دارند.

زندگی مردم سرابله با صداهای عجیب
حضور دوباره متخصصان زلزله شناسی

یک  از  بیش  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
سال اســت صداهای عجیب و مهیب در 
شهر ســرابله مرکز شهرستان چرداول از 
توابع اســتان ایلام باعث وحشت و بر هم 

زدن آرامش مردم این منطقه شده است.
پــس از گذشــت 18 ماه از زلزلــه ویرانگر 
سرپل ذهاب، صداهایی مهیب به صورت مداوم 
همچنان در شهر سرابله شنیده می شود؛ طبق 
تحقیقاتی که تیم های زلزله شناســی کشور در 
سال گذشــته در نقاط مختلف این شهر انجام 
دادند این نتیجه حاصل شــد کــه پس لرزه ها 

خطرساز نیستند.
در مرحله نخســت این تحقیقات که ســال 
گذشته با حفاری های عمق 88 متر انجام شده 
بود اعلام شــد که هیچ فضای خالی زیرزمینی 
و تغییــر ارتفاعی بر اســاس تصاویر ماهواره ای 
مشاهده نشــده و خطری این شــهر را تهدید 

نمی کند.
بعد از گذشــت مدت ها دوبــاره این صداها 
در شهر ســرابله شنیده می شود که باعث ترس 
مردم این شــهر شــده و بار دیگر با اعزام تیم 
تخصصی زلزله نگاری و زمین شناسی تحقیقات 

در این زمینه آغاز شده است.
     صداهایــی که آرامش مردم را به 

هم زده است
یکی از شــهروندان شهر سرابله، اظهار کرد: 
صداهای مهیبی که به گوش می رســد به نوعی 
آرامش روانی مردم را به هم ریخته اســت و این 
روزها به مشــکلات اصلی مردم اضافه شده که 

باید مورد پیگیری قرار گیرد.
عیسی چراغی عنوان کرد: برای رفع نگرانی 
و اضطراب مردم و جلوگیری از بروز شــایعات، 
مســؤولان باید با اســتفاده از نظرات تخصصی 
کارشناســان در این زمینه و با اطلاع  رســانی 

شفاف به مردم نگرانی ها را برطرف کنند.
صــورت  اطلاع رســانی  اگــر  افــزود:  وی 
نگیرد ممکن اســت تبعات زیــادی در زمینه 

سرمایه گذاری، اقتصادی، فرهنگی و سیاسی و 
موارد دیگر برای شهرستان داشته باشد که این 

شایسته مردم شهرستان نیست.
چراغی تصریح کــرد: برطرف کردن نگرانی 
مردم و فراهم آوردن مقدمات آســایش و رفاه 
عمومی ازجمله مواردی است که مسؤولان باید 
در سرلوحه کار خود قرار دهند و به جای مسائل 
فرعی به اصل مطلب پرداخته و نگرانی مردم را 

برطرف کنند.
     صداها ناشی از زلزله نیست

امام جمعــه چرداول نیز روز گذشــته اعلام 
کرد: وضعیت شهر سرابله به دلیل این صداهای 
عجیب طی چند ماه گذشته به هم ریخته است.

در  افــزود:  امرایی  احمــد  حجت الاســلام 
شــهرهای اطراف هیچ تهدیــدی وجود ندارد 
و ایــن صداهای مهیب که ناشــی از زمین لرزه 

نیست، فقط در شهر سرابله شنیده می شود.
وی بیان کرد: چند تیم زمین شناسی به شهر 
آمدند اما نتیجه ای نداشت، این صداهای مهیب 
در روحیه مردم تأثیر گذاشــته و مردم را دچار 

افسردگی کرده است.

     این بار تحقیقات کامل تری انجام 
خواهیم داد

با  اظهــار کرد:  نیز  فرمانــدار چــرداول 
پیگیری های فرمانداری شهرســتان چرداول 
و ســتاد بحران اســتان ایلام و در راستای 
بررســی دلایــل صداهــا و لرزه های شــهر 
ســرابله، کارشناســان در این شــهر حضور 

ند. فته ا یا
مراد یگانه افزود: این کارشناسان به بررسی 
دلایــل صداها و لرزه ها خواهند پرداخت و پس 
از تکمیل تحقیقات علمــی و میدانی، دلایل و 

راهکارها به مردم اطلاع رسانی خواهد شد.
وی تأکید کرد: مردم به شــایعات بی  اساس 
توجهی نکننــد، تمام اطلاعات این تحقیقات از 

رسانه های معتبر اعلام می شود.
فرماندار چرداول عنــوان کرد: چند تیم در 
این راستا در مناطق مختلف شهر استقرار یافته 
و هفتــه آینده اکیپ جدید بــه این تیم اضافه 

خواهد شد.
یگانه افــزود: از طریق فرمانداری چرداول و 
نیز ســتاد بحران هماهنگی هایی در این زمینه 

شــده که این بار تحقیقات کامل تــری را انجام 
دهند.

     مردم به هیچ شایعه ای در فضای 
مجازی تا روشن شدن موضوع توجه نکنند
زلزله شناسی  بین المللی  پژوهشــگاه  معاون 
کشــور نیز، اظهــار مرد: هــدف از حضور تیم 
کارشناســان زلزلــه در این منطقه  این اســت 
که مجدداً بعد از گذشــت یک ســال و نیم از 
صداها، بازدیدهای دیگری را داشــته باشیم که 
آیا علائمی در این مــدت در روی زمین ظاهر 
شده یا نه و این مسائل را بررسی خواهیم کرد.

ابراهیم حق شــناس ادامــه داد: یک برنامه 
اکتشاف زیرسطحی توسط مطالعات ژئوفیزیک 
و مطالعــات لرزه نــگاری گســترده در مناطق 
پیرامون شــهر و دشت های کشاورزی که به آن 
مشکوک هســتیم اجرا خواهیم کرد تا ببینیم، 

می توانیم متوجه دلایل این صداها شویم.
وی خاطرنشان کرد: شــهروندان سرابله ای 
ایــن نکته را هم مدنظر داشــته باشــند که به 
هیچ شایعه ای در فضای مجازی تا روشن شدن 

موضوع توجه نکنند
زلزله شناسی  بین المللی  پژوهشــگاه  معاون 
کشور گفت: شهروندان سرابله ای باید این نکته 
را مدنظر داشته باشند که به هیچ شایعه ای در 
فضای مجازی تا روشــن شــدن موضوع توجه 

نکنند.
انتظار می رود نتایج حفاری ها و نشست های 
کارشناسان زمین شناسی که در این شهرستان 
انجام می شود به صورت صریح و آشکار به اطلاع 

عموم مردم برسد.
پس از زلزله ســرپل ذهاب، شهر سرابله در 
شهرستان چرداول علاوه بر پس لرزه ها، میزبان 
صداهای نامعلومی اســت که کارشناسان علت 
آن را در زیــر زمین جســتجو می کنند و هنوز 
به صورت رســمی نکته ای را اعلام نکرده اند، اما 
اهالی شــهر نگران این وضعیت و شــایعه های 

پیرامون آن هستند.
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رئیس مجمع نمایندگان مردم کردستان:

وعده مسؤولان برای اتمام برخی پروژه های نیمه تمام در استان به جوک تبدیل شده است

ســپهرغرب، گروه خبر: رئیس مجمع 
نمایندگان مردم کردســتان در مجلس با 
انتقاد از بی اعتنایی مسؤولان، گفت: برخی 
از طرح های نیمه تمام همچون »پروژه آهن 
اسفنجی و فولاد کردستان« و »جاده بیجار 
به همدان« به علت طولانی شدن زمان اجرا 

و افتتاح آن به جوک تبدیل شده اند.
حمدالله کریمی در نخستین جلسه شورای 
اداری شهرســتان بیجار با ابراز نگرانی شــدید 
از وجود مشــکلات و کمبود امکانات در سطح 
شهرستان، اظهار کرد: اگر امروز مسؤولان برای 
رفع این مشــکلات کاری نکنند، جمعیت این 
دیار روز به روز کاهش می یابد و مردم به استان ها 

و شهرستان های دیگر مهاجرت می کنند.
وی افزود: برای بیجار 310 هزار سند ولادت 
صادرشــده که فقط 89 هزار نفر آن باقی مانده 
و جمعیت این شهرســتان به 90 هزار و 300 
نفر کاهش یافته که این نشــان از محرومیت و 
مهاجرت مردم اســتان های دیگر به دلیل این 

محرومیت هاست.
رئیس مجمع نمایندگان مردم کردستان در 

مجلس شورای اســلامی با انتقاد از بی اعتنایی 
مســؤولان نســبت به اتمام پروژه های ناتمام، 
تصریــح کرد: برخــی از طرح هــای نیمه تمام 
همچــون »پــروژه آهــن اســفنجی و فولاد 
کردســتان« و »جاده بیجار به همدان« به علت 
طولانی شــدن زمــان اجرا و افتتــاح به جوک 

تبدیل شده اند.
     »جــاده بیجــار- همــدان« در 

شهریورماه امسال به اتمام می رسد
وی گفت: بر اساس آخرین بررسی های انجام 
شــده، »جاده بیجار- همدان« در شــهریورماه 
امسال به اتمام می رسد و عملیات پروژه »جاده 
بیجار- تکاب« نیز به زودی آغاز و اجرایی خواهد 

شد.
کریمی با اشاره به گله مندی  مردم از ضعف 
آنتن دهی تلفن همراه در روســتاهای شهرستان 
بیجــار، عنوان کرد: از متولیان این حوزه انتظار 
می رود هرچه ســریع تر مشکلات روستانشینان 

را برطرف کنند.
رئیــس مجمع نمایندگان مردم کردســتان 
اظهار کرد: متأسفانه گاهی کارشناسان استانی 
اجازه انجام کار نمی دهند و ســرمایه گذاران را 

فراری می دهند.
وی با انتقــاد از متولیان میــراث  فرهنگی، 
فرهنــگ و ارشــاد اســلامی و محیط زیســت 
کردســتان نســبت بــه بی توجهــی بــه این 
شهرســتان، افزود: عدم حضور رئیس سازمان 
صنعت و معدن استان کردستان در این جلسه 
به  بهانه داشتن جلسه دیگر، به هیچ عنوان قابل 

قبول نیست.

کریمی اضافه کرد: متولیان ارشاد کردستان 
حتی یک برنامه شــاخص فرهنگی برای بیجار 
تعریف نکرده اند و بودجــه برنامه های فرهنگی 
این شهرســتان را بــه شهرســتان های دیگر 

اختصاص داده اند!
     مردمان حســن آباد یاسوکند از 

ابتدایی ترین امکانات زندگی محرومند
رئیــس مجمع نمایندگان مردم کردســتان 
در مجلس با انتقاد از سیاست های وزارت نیرو، 
خاطرنشــان کرد: آیا مافیا نیست که سد تلوار 
در خاک کردســتان و شهرســتان بیجار باشد 
اما مردم روســتاهای اطراف این سد برای رفع 

مشکلاتشان به استان زنجان مراجعه کنند؟!
بــه  پایــان ســخنان خــود  کریمــی در 
محرومیت های شــهر حسن آباد یاسوکند اشاره 
کرد و افزود: در این شــهر معادن و سرمایه های 
زیادی وجود دارد اما مردمانش از ابتدایی ترین 
امکانــات زندگی محروم  اند و حتی یک ســالن 

آمفی تئاتر هم ندارند.
     وعــده احداث پــروژه راه آهن 
بیجار- زنجان پس از گذشت 20 سال تنها 

در حد حرف باقی ماند
فرماندار شهرســتان بیجار نیــز با تأکید بر 
ضروت توســعه و توجه بیشــتر مســؤولان به 
این شهرستان، گفت: متأســفانه بیجار باوجود 
شهرســتان  محروم ترین  مختلف،  ظرفیت های 

استان کردستان است.
علی اکبر ورمقانی با اشاره به فرمایشات رهبر 
معظــم انقلاب در جمع مردم این دیار مبنی بر 
اینکه »در بیجــار بمانید و اینجا را آباد کنید«، 

تصریح کرد: گرچه ماندن نیازمند فراهم کردن 
امکانات و رفاه است اما باید مردم هم همراهی 

کرده و امید داشته باشند.
وی با تأکیــد بر اینکه باید پروژه ســاخت 
راه آهن بیجار -زنجان آغاز شــود، خاطرنشــان 
کرد: از دو دهه گذشــته وعده احــداث پروژه 
راه آهــن بیجار- زنجان را به مــردم داده اند اما 

متأسفانه تنها در حد حرف بوده است.
فرماندار شهرســتان بیجار با اشاره به اینکه 
آب رســانی به 33 روستای شهرستان بیجار در 
دست اقدام است، افزود: متأسفانه از 300 هزار 
هکتار زمین کشــاورزی تنها هشت هزار هکتار 
زمین کشاورزی بیجار آبی است و انتظار می رود 
متولیان اســتانی برای افزایش حق آبه این دیار 

تدبیری بیندیشند.
ورمقانــی اذعان کــرد: در حوزه اشــتغال 
روســتایی شهرستان مشکلات زیادی داریم که 

باید ریشه یابی و حل شود .
وی با اشاره به اینکه سد تالوار در خاک بیجار 
گروس واقع شده اما به کام دیگر استان هاست، 
اظهــار کرد: حتی قبرســتان های روســتاهای 
اطراف ســد به زیر آب رفته و مسؤولان استان 

زنجان به هیچ عنوان پاسخگو نیستند.
فرماندار شهرســتان بیجار در پایان سخنان 
خود با اشاره به وجود آثار باستانی، ظرفیت های 
گردشگری و اســتعدادهای درخشان در سطح 
شهرســتان، اذعان کرد: از مســؤولان استانی 
انتظــار داریم که متناســب با ایــن ظرفیت ها 
برای مردم برنامه ریزی کنند و نســبت به حل 

مشکلات بیجار توجه بیشتری داشته باشند.


